
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr LXXXI/24  

LXXXI sesja RM odbyta w dniu 23 lutego 2024 r.  

Obrady rozpoczęto 23 lutego 2024 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:11 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Mariusz Damrat 

6. Agnieszka Dorawa 

7. Justyna Gapska 

8. Beata Kołota 

9. Wiesław Kowalski 

10. Szymon Raczyński 

11. Marzanna Szewczyk 

12. Alicja Żaguń 

Nieobecni, usprawiedliwieni: Radny Adam Michalak, Radny Tomasz Pacek.  

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad 

LXXXI sesji RM ?  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – zwróciła się z prośbą o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie w sprawie określenia szczegółowego trybu i 

harmonogramu opracowania projektu "Strategii Rozwoju Gminy Solec Kujawski na lata 2023 

2023 (+), w tym trybu konsultacji.  



B. Czaki – Przewodniczący RM – zaproponował, aby projekt uchwały wprowadzić do pkt 

18 porządku obrad.  

Kto z Radnych jest za przyjęciem wniosku dot. wprowadzenie do pkt 18 porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu "Strategii Rozwoju Gminy Solec Kujawski na lata 2023 2023 (+), w tym trybu 

konsultacji ?  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Szymon Raczyński, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalak, Tomasz Pacek. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem zmienionego porządku 

obrad ?  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Szymon Raczyński, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalak, Tomasz Pacek. 

Zmieniony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (zał. 3).  

 

 



3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Solca Kujawskiego w okresie od 22 listopada 

2023 r. do 9 lutego 2024 r. 

 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – przedstawiła w skrócie ww. sprawozdanie, 

informując, że cały dokument dostępny jest na stronie BIP. Ponadto o inwestycjach więcej 

informacji przekaże podczas wizytacji po Gminie, która odbędzie się zaraz po zakończeniu 

sesji.   

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi, zapytania do ww. sprawozdania ?  

Radni uwag nie wnieśli. 

Ww. sprawozdanie stanowi – zał. nr 4 do niniejszego protokołu.   

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2024 rok. 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Solec Kujawski na 2024 rok. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Szymon Raczyński, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalak, Tomasz Pacek. 



Uchwała nr LXXXI/551/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 5). 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2024 – 2043. 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2024 – 2043. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Szymon Raczyński, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalak, Tomasz Pacek. 

 

Uchwała nr LXXXI/552/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 6). 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi 

Bydgoskiemu pomocy finansowej na prowadzenie ośrodka zamiejscowego rejestracji 

pojazdów w siedzibie Urzędu Miejskiego w Solcu Kujawskim. 

 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  



Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

Powiatowi Bydgoskiemu pomocy finansowej na prowadzenie ośrodka zamiejscowego 

rejestracji pojazdów w siedzibie Urzędu Miejskiego w Solcu Kujawskim.  

  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Szymon Raczyński, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalak, Tomasz Pacek. 

 

Uchwała nr LXXXI/553/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 7). 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na 2025 rok. 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza – przedstawiła ww. projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie funduszu 

sołeckiego na 2025 rok.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Szymon Raczyński, 

Alicja Żaguń 

PRZECIW (1) 

Marzanna Szewczyk 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalak, Tomasz Pacek. 

 

Uchwała nr LXXXI/554/24 RM została podjęta (zał. 8). 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

placówek wychowania przedszkolnego i szkół dla których Gmina Solec Kujawski jest 

organem rejestrującym. 

K. Małecka – Kierownik Ref. Edukacji - przedstawiła ww. projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla placówek wychowania przedszkolnego i szkół dla których 

Gmina Solec Kujawski jest organem rejestrującym.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Szymon Raczyński, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 



Adam Michalak, Tomasz Pacek. 

 

Uchwała nr LXXXI/555/24 RM została podjęta (zał. 9). 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 

celowej dla niepublicznych podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na 

terenie Gminy Solec Kujawski. 

K. Małecka – Kierownik Ref. Edukacji - przedstawiła ww. projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad 

ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla niepublicznych podmiotów prowadzących 

żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Solec Kujawski.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Szymon Raczyński, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalak, Tomasz Pacek. 

 

Uchwała nr LXXXI/556/24 RM została podjęta (zał. 10). 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza - przedstawiła ww. projekt uchwały.    



B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Szymon Raczyński, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalak, Tomasz Pacek. 

 

Uchwała nr LXXXI/557/24 RM została podjęta (zał. 11). 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu "Otorowo I" położonego w obrębie ewidencyjnym Otorowo, 

gmina Solec Kujawski. 

 

A.Kwiatkowska – Kierownik Biura Planowania Przestrzennego - przedstawiła ww. 

projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie w uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu "Otorowo I" położonego w 

obrębie ewidencyjnym Otorowo, gmina Solec Kujawski. 



  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Szymon Raczyński, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalak, Tomasz Pacek. 

 

Uchwała nr LXXXI/558/24 RM została podjęta (zał. 12). 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu „Otorowo III” w gminie Solec Kujawski. 

A.Kwiatkowska – Kierownik Biura Planowania Przestrzennego - przedstawiła ww. 

projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Otorowo III” w 

gminie Solec Kujawski. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 



Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Szymon Raczyński, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalak, Tomasz Pacek. 

 

Uchwała nr LXXXI/559/24 RM została podjęta (zał. 13). 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu „Otorowo IV” w gminie Solec Kujawski. 

A.Kwiatkowska – Kierownik Biura Planowania Przestrzennego - przedstawiła ww. 

projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Otorowo IV” w 

gminie Solec Kujawski. 

  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Szymon Raczyński, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalak, Tomasz Pacek. 

 

Uchwała nr LXXXI/560/24 RM została podjęta (zał. 14). 

O godz. 13.45 obrady sesji opuściła Radna Beata Kołota. Rada obraduje w 11 osobowym 

składzie.  



14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Solec Kujawski 

w 2024 roku. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza - przedstawiła ww. projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radna A. Żaguń – zwróciła uwagę na wypowiedź Pani B. Białkowski prostując nazwisko 

właściciela Gabinetu Weterynaryjnego. Zapytała też do jakich organizacji pro zwierzęcych 

Gmina wysłała zapytanie. 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza – odpowiedziała, że były to nasze soleckie 

organizacje i jedna bydgoska organizacja, która zgłosiła swój akces, że chce brać udział w 

tym procesie. Dokładny wykaz tych organizacji zostanie przekazany Radnej na piśmie.   

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Solec Kujawski w 2024 roku. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Wiesław Kowalski, Szymon Raczyński, Marzanna 

Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek. 

Uchwała nr LXXXI/561/24 RM została podjęta (zał. 15). 

 

 

 



15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Solec Kujawski na lata 2022-2025. 

W. Nyc – Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego - przedstawiła ww. projekt 

uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radna A. Żaguń – zwróciła uwagę na wypowiedź Pani B. Białkowski prostując nazwisko 

właściciela Gabinetu Weterynaryjnego. Zapytała też do jakich organizacji pro zwierzęcych 

Gmina wysłała zapytanie. 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza – odpowiedziała, że były to nasze soleckie 

organizacje i bydgoska organizacja, która zgłosiła swój akces że chce brać udział w tym 

procesie. Dokładny wykaz tych organizacji przekaże Radnej na piśmie.   

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Solec Kujawski na lata 2022-

2025. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Wiesław Kowalski, Szymon Raczyński, Marzanna 

Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek. 

 

Uchwała nr LXXXI/562/24 RM została podjęta (zał. 16). 

 



16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Solec 

Kujawski na lata 2024-2030. 

W. Nyc – Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego - przedstawiła ww. projekt 

uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radna A. Żaguń – zwróciła uwagę na wypowiedź Pani B. Białkowski prostując nazwisko 

właściciela Gabinetu Weterynaryjnego. Zapytała też do jakich organizacji pro zwierzęcych 

Gmina wysłała zapytanie. 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza – odpowiedziała, że były to nasze soleckie 

organizacje i bydgoska organizacja, która zgłosiła swój akces że chce brać udział w tym 

procesie. Dokładny wykaz tych organizacji przekaże Radnej na piśmie.   

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających 

Przemocy Domowej w Gminie Solec Kujawski na lata 2024-2030. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Wiesław Kowalski, Szymon Raczyński, Marzanna 

Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek. 

 

Uchwała nr LXXXI/563/24 RM została podjęta (zał. 17). 

 



17. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku z dnia 2 lutego 2024 r. 

właściwemu organowi. 

Sz. Raczyński – Przewodniczący K. Skarg, Wniosków i Petycji - przedstawił ww. projekt 

uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili.  

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie przekazania 

wniosku z dnia 2 lutego 2024 r. właściwemu organowi. 

  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

  

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Wiesław Kowalski, Szymon Raczyński, Marzanna 

Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek. 

 

Uchwała nr LXXXI/564/24 RM została podjęta (zał. 18). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu „Strategii Rozwoju Gminy Solec Kujawski na lata 2023 – 2030 

(+)”, w tym trybu konsultacji. 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza - przedstawiła ww. projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili.  

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie określenia 



szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu „Strategii Rozwoju Gminy Solec 

Kujawski na lata 2023 – 2030 (+)”, w tym trybu konsultacji. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Wiesław Kowalski, Szymon Raczyński, Marzanna 

Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek. 

 

Uchwała nr LXXXI/564/24 RM została podjęta (zał. 19). 

19. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radna M. Szewczyk – zwróciła się z prośbą o przekazanie na skrzynkę meilową wyliczeń 

dot. funduszu sołeckiego. 

Radna A. Żaguń – podziękowała wszystkim, którzy przyczynili się do tego, że 14.02.2024 r. 

mogła gościć w naszym mieście grupa dzieci z Domu Dziecka w Trzemiętowie.  

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza - podziękowała mieszkańcom zgrupowanym w tzw. 

„Kitku w mieście” za codzienną pracę przy zwierzętach bezdomnych. Poinformowała, że w 

związku ze Strategią Rozwoju Gminy Solec Kujawski na lata 2023 2023 (+) zostały w 

Urzędzie wyłożone ankiety skierowane do mieszkańców. Udział w ankiecie wzięło 960 

respondentów, z czego 2 zostały wypełnione pisemnie, pozostałe elektronicznie. Z ankiet 

wynika, że 82,4% respondentów uważa, że nasza Gmina to dobre miejsce do życia, jedynie 

9% ma negatywne zdanie. Informacja o wynikach ankiet zostanie opublikowana na stronie 

www Urzędu wraz z informacją o dodatkowym naborze do Zespołu ds. opracowania strategii. 

Dodatkowo w konsultacje zostaną zaangażowane dzieci i młodzież z naszej Gminy.       

 

 



20. Zamknięcie sesji. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, Burmistrzowi i współpracownikom 

za udział w sesji i zamknął obrady sesji o godz. 14.11. 

 

Bartłomiej Czaki 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim 

  

 

Protokołowała:  

Katarzyna Ciudzińska 

 

 

 

 

  

  

 

 


